

## OBJECTIONS TO REPORTS OF ELECTORAL BOUNDARIES COMMISSIONS

**Note:** Reinstated on the *Notice Paper* pursuant to Order made Thursday, November 24, 1983 (1st Session 32nd Parliament)

### No. 1.

March 18, 1983—Resuming consideration of an objection relating to the Province of New Brunswick.

**Note:** For text of objection, see Appendix A to *Votes and Proceedings* of Monday, February 28, 1983.

### No. 2.

March 18, 1983—Resuming consideration of an objection relating to the Province of New Brunswick.

**Note:** For text of objection, see Appendix B to *Votes and Proceedings* of Monday, February 28, 1983.

### No. 3.

March 18, 1983—Resuming consideration of an objection relating to the Province of Prince Edward Island.

**Note:** For text of objection, see Appendix to *Votes and Proceedings* of Tuesday, March 8, 1983.

### No. 4.

March 18, 1983—Resuming consideration of an objection relating to the Province of Manitoba.

**Note:** For text of objection, see Appendix to *Votes and Proceedings* of Wednesday, March 9, 1983.

### No. 5.

May 27, 1983—Resuming consideration of an objection relating to the Province of Alberta.

**Note:** For text of objection, see Appendix to *Votes and Proceedings* of Thursday, May 5, 1983.

### No. 6.

May 27, 1983—Resuming consideration of an objection relating to the Province of Alberta.

**Note:** For text of objection, see Appendix to *Votes and Proceedings* of Monday, May 9, 1983.

## OPPOSITIONS AUX RAPPORTS DES COMMISSIONS DE DÉLIMITATION DES CIRCONSCRIPTIONS ÉLECTORALES

**Nota:** Réinscrites au *Feuilleton des Avis* conformément à l'ordre du jeudi 24 novembre 1983 (1<sup>re</sup> session du 32<sup>e</sup> Parlement)

### N° 1.

18 mars 1983—Suite de l'étude d'une opposition concernant la province du Nouveau-Brunswick.

**Nota:** Le texte de l'opposition figure à l'Appendice A des *Procès-verbaux* du lundi 28 février 1983.

### N° 2.

18 mars 1983—Suite de l'étude d'une opposition concernant la province du Nouveau-Brunswick.

**Nota:** Le texte de l'opposition figure à l'Appendice B des *Procès-verbaux* du lundi 28 février 1983.

### N° 3.

18 mars 1983—Suite de l'étude d'une opposition concernant la province de l'Île-du-Prince-Édouard.

**Nota:** Le texte de l'opposition figure en appendice aux *Procès-verbaux* du mardi 8 mars 1983.

### N° 4.

18 mars 1983—Suite de l'étude d'une opposition concernant la province du Manitoba.

**Nota:** Le texte de l'opposition figure en appendice aux *Procès-verbaux* du mercredi 9 mars 1983.

### N° 5.

27 mai 1983—Suite de l'étude d'une opposition concernant la province de l'Alberta.

**Nota:** Le texte de l'opposition figure en appendice aux *Procès-verbaux* du jeudi 5 mai 1983.

### N° 6.

27 mai 1983—Suite de l'étude d'une opposition concernant la province de l'Alberta.

**Nota:** Le texte de l'opposition figure en appendice aux *Procès-verbaux* du lundi 9 mai 1983.